



Global index inclusion underscores SHKP's ESG leadership 新地入选全球指数 ESG领先地位获肯定

SHKP is pleased to announce its inaugural inclusion in the Dow Jones Best-in-Class World Index, which represents the top 10% of the largest 2,500 companies in the S&P Global Broad Market Index. This achievement reflects SHKP's outstanding performance across long term economic, environmental and social criteria.

Besides the above-mentioned index, the Group has also been selected to or recognized in multiple leading global and local ESG benchmarks over the years, including:

- Dow Jones Best-In-Class Asia Pacific Index for the third consecutive year
- S&P Global Sustainability Yearbook for the fourth consecutive year
- Sustaining MSCI ESG rating of "AA"
- Maintaining "Low Risk" rating from Morningstar Sustainalytics
- Constituent of the FTSE4Good Index Series for the ninth consecutive year
- Attaining the highest "AAA" rating in the Hang Seng Sustainability Index Series for the sixth consecutive year
- Ranking among the top performers in sustainability indices assessed by The Centre for Business Sustainability of The CUHK Business School

新地首次入选道琼斯领先全球指数，位列标普全球广泛市场指数中最大型的2,500间公司的前10%，反映新地在长期经济、环境和社会方面的卓越表现。

此外，集团多年来获选入多项国际及本地权威ESG指数及获得相关评级，包括：

- 连续第三年入选道琼斯领先亚太区指数
- 连续第四年入选《标普全球可持续发展年鉴》
- 维持MSCI ESG "AA" 评级
- 维持Morningstar Sustainalytics "低风险" 评级
- 连续第九年入选富时社会责任指数系列
- 连续第六年获恒生可持续发展企业指数最高级别的"AAA" 评级
- 在香港中文大学商学院商业可持续发展中心评选的多项可持续发展指数中名列前茅

